
Rada ÚMČ Brno-Líšeň 

 

Zápis z jednání dopravní komise č. 20/2016 ze dne 19. 12. 2016 

 

Přítomní členové:    Chmela Matěj, Mazel Vladislav, Lupečka Oldřich, Ing. Šiška Josef,   
                                    Benda Vladimír, Merta Jan, PhDr. Karnet Lukáš, 
Omluveni:                 Ing. Klíma Tomáš, 
Nepřítomni:              Ing. Tvarůžek Stanislav 
Přítomní hosté:        Ing. Bielko Vladimír, PhDr. Freiberg Miloš, Kůs Ivan, Mgr. Stross Jaroslav,  
                                    Sobol Jiří,                                  
 
Program :  
 

- Zahájení jednání komise 
- Vystoupení hosta z řad občanů Líšně 
- Reakce vedoucího Odboru MMB Ing. Bielka na otázky členů dopravní komise  

 
 Host DK pan Sobol využil přítomnosti vedoucího Odboru dopravy MMB a vznesl dotaz v jaké fází 

se nachází řešení dopravní situace na ul. Podlesná, konkrétně instalace zpomalovacích příčných 
prahů. V současné době je zadána ke zpracování projektová dokumentace. Po následujícím 
vyjádření ze strany MČ bude instalace prahů zařazena do plánu oprav k realizaci. Vzhledem 
k velkému množství požadavků ze strany celého města Brna a množství přidělených finančních 
prostředků, lze realizaci očekávat v termínech roku 2017 až 2018.        

 

 Vedoucí Odboru dopravy MMB, členy DK seznámil s konceptem napojení ul. Trnkova na ul. 
Novolíšeňská.  Dále Ing. Bielko  zodpověděl dotazy členů DK. Vzhledem k obsáhlosti odpovědí, 
tyto jsou blíže zadokumentovány v zápise jen v heslovité formě. V případě potřeb doplnění 
informací, budou na vyžádání upřesněny předsedou dopravní komise.     
 
- propojení ul. Chmelnice a ul. Markovičova je již v kompetenci MČ  
- další napojení ulic v rámci případné výstavby v oblasti „Habří“, bude dopravní napojení   
  směrováno na ul. Novolíšeňská 
- rekonstrukce ulic se budou do budoucna provádět v režimu 30km/h 
- Ing. Bielko prověří parkování autobusů na zastávce a v přilehlém okolí zastávky Jírova 
- parkování vozidel s dopravní situací na ul. Drčkova v blízkosti fi. PPL , projedná opět dopravní  
  komise a navrhne případná řešení  
- co se týká oprav nezákosových komunikací, chodníků apod. v souvislosti s životností, není  
   v současné době ve finančních možnostech města, řeší se především havarijní stavy 
- v případě pocitu, či reálného zjištění konfliktního dopravního značení, řešit přes Odbor dopravy  
  MMB       
- pasportizace ulic je k nahlédnutí na webových stránkách města, nebo je možno se obrátit na 
  Odbor informatiky MMB – pracoviště GIS 
- členové komise byli seznámeni s chystaným konceptem Smart City v rámci Brna   
- po debatě o stažení či nestažení čtyřproudé komunikace na ul. Novolíšeňská na dva pruhy  
  + BUS, cyklo,TAXI, vedoucí Odboru dopravy MMB pan Ing. Bielko přislíbil zlepšení vzájemné  
  komunikace, mezi OD MMB a zástupci vedení MČ Brno-Líšeň v rámci řešení investičních akcí na  
  území MČ 



- napojení komunikace Ostravská a ul. Holzova, jsou navržena řešení                       
 

 

 Příští jednání komise dopravy dne 23. 1. 2017 v 17,00 hod. v malé zasedací místnosti radnice MČ 
Brno-Líšeň. 
 

 Pro osvěžení připomínám předběžné termíny schůzí DK na 1.pololetí  roku 2017 –  27. 2., 27. 3., 
24. 4., 22. 5., 26. 6.. 
 
 

                                                                                                                   Zápis zapsal Oldřich Lupečka 
 
 

Příloha:   1 ks prezenční listina 


